



国家社会科学基金资助期刊

2
2019

法学研究

CHINESE JOURNAL OF LAW

中国社会科学院法学研究所 主办

法学研究

(双月刊)

中国法科学生留学德国四十年的回顾与展望

——基于博士学位论文的考察……………卜元石(3)

从基本权理论看法律行为之阻却生效要件

——一个跨法域释义学的尝试……………章程(23)

多数人之债的类型建构……………李中原(42)

书面形式与合同的成立……………朱广新(59)

公司融资语境下股与债的界分……………许德风(77)

著作权法限制音乐专有许可的正当性……………王迁(98)

知识产权法与反不正当竞争法一般条款的关系

——以图式的认知经济性为分析视角……………蒋舸(118)

迈向公私合作型行政法……………章志远(137)

监察过程中的公安协助配合机制……………江国华 张硕(154)

电子数据在刑事证据体系中的定位与

审查判断规则

——基于网络假货犯罪案件裁判文书的分析…胡铭(172)

基于数据主权的国家刑事取证管辖模式……………梁坤(188)

封面题字：吴应武

CHINESE JOURNAL OF LAW

(Bimonthly)

Vol. 41, No. 2, March 2019

CONTENTS

Chinese Legal Students Study in Germany in the Last Four Decades:

A Survey on their Ph. D. theses *BU Yuanshi* (3)

Invalidity of Legal Act from the Perspective of the Theory of

Fundamental Rights *ZHANG Cheng* (23)

Type Construction of the Plurality of Debtors or Creditors *LI Zhongyuan* (42)

Written Form and Formation of Contract *ZHU Guangxin* (59)

Distinction and Association Between Equity and Debt in the context of

Corporate Finance *XU Defeng* (77)

Justification for Imposition of Limitation on Exclusive License of Music *WANG Qian* (98)

Relationship Between Intellectual Property Laws and the General Clause

in Countering Unfair Competition Law *JIANG Ge* (118)

Towards the Public-Private Cooperative Administrative Law *ZHANG Zhiyuan* (137)

Mechanism for the Assistance and Cooperation from Public Security

Organs in the Process of Supervision *JIANG Guohua, etc.* (154)

Location and Authentication Rules of Electronic Data in Chinese

Criminal Evidence System *HU Ming* (172)

Data Sovereignty-based Mode of National Jurisdiction over the Collection of

Criminal Evidence *LIANG Kun* (188)



法学研究公众号



社科期刊网

ISSN 1002-896X



9 771002 896199



ISSN 1002-896X
CN 11-1162/D

国内代号: 2-528
国外代号: Bm164

国内定价: 60 元